



شركة أبو قير للأسمدة والصناعات الكيماوية

Alexandria, December 23, 2025

To: EGX

Disclosure Sector

Dear Sir,

Please note that:-

In line with Abu Qir Fertilizers and Chemical Industries Company's commitment to keeping its shareholders informed of the latest developments in its operations and projects, and as an update on the status of the company's solar power stations project, we would like to highlight the following:-

Abu Qir Fertilizers and Chemical Industries Company has obtained the approval of the Board of Directors of the Egyptian Electric Utility and Consumer Protection Regulatory Agency to grant the company a license to operate electricity generation activity from the solar power station under the self-consumption system within the company's production plants, with a total capacity of 2.6 megawatts, for a period of 15 years.

This project is expected to contribute to reducing the company's electricity consumption from the national grid or internal power generators, thereby enhancing operational efficiency, optimizing energy consumption, and enhancing the company's sustainability initiatives, mitigating environmental impact, and reducing its carbon footprint.

We would also like to confirm that the company is committed to disclose any material updates in due time to comply with the disclosure rules for listed companies in the Egyptian Stock Exchange.

Yours faithfully,

Head, Investor Relations
& Media Sector (IRO)

Acc. Nervana Sabbah Oraby



الإسكندرية في: ٢٣/١٢/٢٠٢٥

السادة / البورصة المصرية

قطاع الإفصاح

تحية طيبة وبعد،،،

يرجى التفضل بالعلم أنه:-

في إطار حرص شركة أبوقير للأسمدة والصناعات الكيماوية على إطلاع مساهميها على أحدث مستجدات أعمالها ومشروعاتها، وتحديثاً لموقف مشروع تركيب محطات الطاقة الشمسية بالشركة، نورد لسيادتكم مايلي:-

حصلت شركة أبوقير للأسمدة والصناعات الكيماوية على موافقة مجلس إدارة جهاز تنظيم مرفق الكهرباء وحماية المستهلك لمنحها ترخيص لمزاولة نشاط إنتاج الطاقة الكهربائية من محطة طاقة شمسية بنظام الأستهلاك الذاتي داخل مصانع الشركة بقدرة ٢,٦ ميغاوات لمدة ١٥ عام.

ومن المتوقع أن يسهم هذا المشروع في خفض أستهلاك الشركة من الكهرباء من الشبكة القومية أو مولدات الكهرباء الداخلية بما يدعم كفاءة التشغيل وترشيد أستهلاك الطاقة ويعزز توجه الشركة نحو الأستدامة وتقليل الأثر البيئي وتخفيض البصمة الكربونية.

ونود التأكيد على أن الشركة ملتزمة بالإفصاح عن أي مستجدات جوهرية في حينه وفقاً لقواعد الإفصاح الخاصة بالشركات المقيدة بالبورصة المصرية.

وتفضلوا سيادتكم بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

رئيس قطاع علاقات المستثمرين والإعلام
(مسئول علاقات المستثمرين)

محاسبة / نرفانا صباح عرابي

الشركة حاصلة على شهادات أيزو ٩٠٠١ - أيزو ١٤٠٠١ - أيزو ١٨٠٠١ - أيزو ١٧٠٢٥



مكتب الأسكندرية : ٩٥ طريق ٢٦ يوليو - برج السلسلة
تليفون : ٣٠٤٨٧٩٩١١ - ٣٠٤٨٤٧٢٢٩
مكتب القاهرة : ٥ شارع شريف الصغير
تليفون وفاكس : ٢٠٢٣٩٣٤١٧٦

تليفون : ٣٠٥٦٠٣٠٥٣ (سبع خطوط)
فاكس الإدارة : ٣٠٥٦٠٣٠٣٢
فاكس المشتريات : ٣٠٥٦٠٣٠٤٦
فاكس التسويق : ٣٠٥٦٠٣٠٤٧
E-mail:afc@abuqir.com

الإدارة والمصانع :
الطابية - خط رشيد - إسكندرية
كيس بريدي مخصص
الرقم البريدي : ٢١٩١١
www.abuqir.com